
Referat fra bestyrelsesmøde i Chefkredsen den 6. september 2022  

 

Deltagere: Bjarne H Madsen, Kurt Callesen, Dorrit Larsen, Ole Bjerne Sørensen og Eva Sørensen 

 

Nyt fra formanden 

Formanden efterlyste emner til de kommende medlemsmøder. Forskellige muligheder blev drøftet.  

Formanden oplyste, at Jørn Rise, Allan Christensen og Ole Pedersen fra DTS alle kommer til begge 

medlemsmøder.  

Generelt omkring rekrutteringer – det er svært at få ansøgere nok, og det ses oftere end tidligere, at det er 

nødvendigt med genopslag.  

 

Bordet rundt 

Dorrit: 

De kommende medlemsmøder – tilmeldingerne ruller stille og roligt ind. Ikke så mange endnu, men det 

kommer forhåbentlig.  

 

Kurt: 

Der beskæres i lønsummen i 2023 pga. forventede gevinstrealiseringer. Spændende at se, om de tekniske 

gevinster rent faktisk også kommer.  

 

Ole: 

I forbindelse med gennemgang af APV/MTU vil der i Person i løbet af efteråret blive afholdt nogle seancer 

omkring krænkende adfærd – et område, hvor der er 0‐tolerance.  

 

Bjarne: 

Også her har der været talt om APV/MTU på en lederdag. Det altoverskyggende emne var stress blandt 

lederne. Det arbejdes der videre med i de kommende måneder. 

 

Eva: 

Rekrutteringsprocessen er nu afsluttet, og ud af 43 ansøgninger på 2 opslag (enkelte ansøgninger er 

dobbelt) går vi videre med 14 kandidater.  

Det er generelt, at vi får færre ansøgninger til opslåede stillinger, men de ansøgninger, som kommer, er 

langt bedre end tidligere.  

 

Ref.: Eva Sørensen 


